
      

 

Notulen Algemene ledenvergadering 11-03-2022 

20u00 Cafézaal de Keizer, Markt 14 te Meerssen 
Aanwezig: 
* 28 leden (* incl. bestuursleden) , afgemeld: 19 leden 
 
 

1. Opening en mededelingen; 
Om 20u opent de voorzitter de vergadering. Er zijn – inclusief bestuursleden – 28 leden 
aanwezig en iedereen wordt voorzien van enkele stukken (oa. notulen, jaarverslag, 
financieel verslag/begroting) bijbehorende de vergadering. De voorzitter legt uit dat de 
vergadering, normaliter gehouden in januari, wegens de Corona-maatregelen 
vertraging had opgelopen. Daarnaast heeft Kim Ong, aftreden bestuurslid, zich wegens 
Corona-klachten moeten afmelden voor de vergadering.   

2. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 18.06.2021; 
Deze zijn vooraf aan alle leden verstrekt middels mail. Er zijn geen op- of aanmerkingen 
op de notulen van vorig jaar en deze zijn daarmee goedgekeurd. 

3. Jaarverslag 2021; 
Op het jaarverslag 2021, kort toegelicht door de secretaris, waren géén  
vragen of opmerkingen. 

4. Toelichting herstel tennisbanen n.a.v. wateroverlast; 
A) Gravelbanen-kunststofzandbanen-Padelbanen; 

Door de wateroverlast afgelopen jaar waren alle tennisbanen in Meerssen zwaar 
beschadigd. De banen, in eigendom van de gemeente Meerssen, bleken echter niet 
verzekerd. Vervolgens heeft de gemeente eenmalig de gravelbanen vernieuwd, 
Volharding is in de toekomst zelf verantwoordelijk voor het groot onderhoud van deze 
banen. Volharding had daarnaast een mondelinge toezegging van de wethouder van 
Meerssen gekregen dat er 2 kunststofzandbanen gerenoveerd worden (smashcourt) 
en er een bijdrage geleverd zal worden bij aanleg van 2 Padelbanen. Hierbij geldt dat 
Volharding in de toekomst zelf verantwoordelijk is voor het groot onderhoud van deze 
Padelbanen. De gemeente blijft dus alleen verantwoordelijk voor de 2 
smashcourtbanen. Op deze mondelinge toezegging is later teruggekomen en gesteld 
dat dergelijke investering(en) goedkeuring verdienen van de gemeenteraadslieden. De 
besluitvorming hierover zal pas later dit jaar plaatsvinden, waardoor 
herstelwerkzaamheden van de banen vertraging zullen oplopen.  

B) Padelcommissie > beleidsplan 2021-2026; 
Eind september 2021 is er een Padelcommissie gevormd, bestaande uit Dave Baltus, 
Steven Gallacher, Claudia Gulikers en Nick Theunissen. Er zijn offertes opgevraagd, 
er is een (voorlopig) beleidsplan opgesteld, dat deels wordt gepresenteerd aan de 
aanwezigen.  

C) Enquête resultaten; 
De resultaten omtrent de onlangs gehouden enquête ‘Padel’ zijn vooraf aan alle leden 
verstrekt middels mail. Twee kernvragen met diens resultaten worden via grafieken 
gepresenteerd tijdens de vergadering.  

5. Financieel verslag 2021/begroting 2022; 
De penningmeester geeft een korte toelichting op enkele posten;  



Opbrengsten > Volharding heeft een tegemoetkoming ‘Amateur Sport Organisatie’ 
ontvangen met betrekking tot 20% of meer verlies aan opbrengsten ivm. Corona. 
Daarnaast heeft Volharding een donatie ontvangen van, de inmiddels opgeheven,  
stichting Animato.  
Huisvestingskosten worden hoger begroot > De gasprijzen zijn gestegen, wat zou 
leiden tot een duurdere investering: het bijvullen van de gastank. Tevens zal er vanaf 
dit jaar (extern) kantinepersoneel worden ingehuurd tegen betaling (zie agendapunt 7).  

6. Kascontrole en benoeming kascommissie; 
Pieter Sels en Madou vd. Laar (reserve Sandra Meijer) hebben hun verklaring 
afgegeven omtrent de financiële bescheiden over het boekjaar 01.01.2021 t/m 
31.12.2021 steekproefsgewijze te hebben gecontroleerd, die wordt voorgedragen door 
de voorzitter. De kascommissie is tot de conclusie gekomen, dat de verantwoording 
van inkomsten en uitgaven correct heeft plaatsgevonden. Hierna wordt door de ALV 
decharge verleend aan de penningmeester voor het door hem gevoerde beleid. Ellen 
Willems en Wilma Arpot stellen zich verkiesbaar voor de kascommissie met Sandra 
Meijer als reserve en worden vervolgens benoemd voor de kascommissie in 2021.  

7. Vastleggen/uitleg contributieverhoging 2022; 
Senioren van €110,- naar €135,- en jeugd van €45,- naar €55,-; 
De voorzitter geeft een korte toelichting waarom de contributie verhoogd dient te 
worden. Het feit dat Volharding opstalhouder zal worden van het clubgebouw en het 
bestuur (extern) kantinepersoneel zal tegen betaling zal inhuren tijdens 
competitiewedstrijden op de vrijdagavond zijn de oorzaken van deze stijging. Deze 
stijging wordt door de aanwezigen goedgekeurd.  
Opm. De contributiestijging staat los van (eventuele, toekomstige kosten voor aanleg) 
Padel.  
Opm. Het inhuren van (extern) kantinepersoneel tegen betaling is ook opgenomen in 
de begroting 2022, financieel verslag Volharding.  
Toestemming investering 2 Padelbanen; 
De officiële stemming over toestemming investering 2 Padelbanen is door de 28 
aanwezigen goedgekeurd, er zijn 0 tegenstemmers.  
Opm. Artikel 14 lid 4 van de Statuten schrijft voor dat het uitbrengen van stemmen bij 
volmacht niet is toegestaan, dus afwezigen hebben niet kunnen deelnemen aan deze 
officiële stemming. Aan artikel 16 lid 3 van de Statuten, ‘Een algemene vergadering 
kan slechts dàn geldige besluiten nemen indien tenminste een/tiende van het aantal 
stemgerechtigde leden aanwezig is’ is echter voldaan en daarmee rechtsgeldig. 
Opm. Tijdens de stemming geeft het bestuur te kennen dat het zorg draagt dat het 
financieel verantwoord moet zijn als het bestuur besluit om dergelijke investering uit te 
laten voeren.  

8. Bestuursverkiezingen; 
Volgens het rooster van aftreden zijn bestuursleden Jean Ghijsen, Kim Ong, Peter 
Ummels en Karin Suijkerbuijk aftredend. Kim is niet herkiesbaar en Claudia Gulikers is 
voorgedragen als haar opvolger in het bestuur. Kim wordt, ondanks haar afwezigheid 
tijdens de vergadering, bedankt voor haar bewezen diensten als bestuurslid van 
Volharding. Jean, Peter en Karin stellen zich herkiesbaar. Claudia wordt benoemd en 
Jean, Peter en Karin herbenoemd in het bestuur.  

9. Benoeming leden technische commissie, overige commissies; 
De technische commissie in 2022 zal bestaan uit Agatha Abbink, Richard van Helvert 
en Jean Ghijsen. De overige commissies zullen hetzelfde zijn als in 2021. Het bestuur 
geeft aan dat het bij sommige commissies nog nieuwe leden kan gebruiken. 

10. Agenda activiteiten 2022 (voorlopig); 
Gezien de huidige omstandigheden met betrekking tot Corona heeft het bestuur van 
Volharding enkel 2 activiteiten vaststaan in de agenda voor 2022: het 
Openingstoernooi (begin april) en het Geuldaltoernooi ’22 (20 t/m 26 juni). Alle andere 
activiteiten worden nog nader bepaald.  



Opm. Middels de nieuwsflits, social media en de KNLTB-app zullen de leden op de 
hoogte worden gehouden van de andere activiteiten.  

11. Rondvraag; 
Er wordt tijdens de rondvraag gevraagd om te kijken op welk dagdeel het wenselijk zou 
zijn om Volharding 60+ activiteit(en) te laten inplannen. Dit zal verder opgepakt worden 
door de activiteitencommissie. Verder stelt Pieter Sels zich aan als adviseur met 
betrekking tot de toekomstige gesprekken tussen de gemeente en Volharding omtrent 
de plannen (recht v. opstal, huurovereenkomst) die er momenteel liggen.  
Om 22u sluit de voorzitter de vergadering. 

 
Is getekend, 
Nick Theunissen, secretaris 
secretaris@tcvolharding.nl  
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